

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange

 $Company's \ Name: COMPREHENSIVE \ LAND$ 

Date: 13-08-2023 12:08:41 PM Subject: later for your request

**DEVELOPMENT AND INVESTMENT** 

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: المتكاملة لتطوير الاراضي والاستثمار التاريخ: 13-023-08:41 PM الموضوع: لاحقا لكتابكم

Subsequent to your letter No. (2/3/02432/23) dated 08/08/2023 and included in violation of the disclosure instructions, we inform you that the reason behind sending the report without detailing the value of fees for the company and its subsidiaries is an oversight, and accordingly, we provide you with details of the company's fees And affiliated companies for the year 2022: - Details of audit fees Comprehensive Land Development and Investment Jordanian Dinar 7000 Ain Rabat Real Estate Company Jordanian Dinar 1,000 Total 8000 We assure you that the company will do what is necessary to make such mistakes happen in the future.

لاحقا لكتابكم رقم (23/02432/3/2) والمؤرخ في تاريخ 2023/08/08 والخاص بمخالفة تعليمات الافصاح نحيطكم علما ان السبب وراء ارسال التقرير دون تفصيل قيمة اتعاب التدقيق عن الشركة والشركات التابعة وذكرها بصورة اجماليه هو السهو وعليه نورد لحضرتكم تفاصيل قيمة اتعاب التدقيق للشركة والشركات التابعة لعام 2022: - تفصيل اتعاب التدقيق: -

الشركة المتكاملة لتطوير الأراضي والاستثمار الدينار الأردني 7,000

000,// شركة عين رباط العقارية الدينار الأردني 1,000 المجموع 8,000 وناكد لحضرتكم ان الشركة ستقوم بما يلزم لتجنب الوقع بمثل هذه الأخطاء مستقبلا.

08-08-2023 08-08-2023

Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors

User Name:

Ismail Abdaljwad Ismail Alshafi

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Ismail Abdaljwad Ismail Alshafi